

CFA

APPEL DE PROPOSITIONS DE COMMUNICATION

The *Spinoza Society of Canada* (<http://ssc.spinozism.org>) is pleased to announce a Call for Abstracts for our *Second Annual Meeting*.

The meeting will be held as a joint session of the *Canadian Philosophical Association* during *Congress* at Ryerson University (May 28 - May 31, 2017).

We invite submissions of abstracts of **not more than 400 words** from Canadian and international faculty, students, and independent scholars. Submissions may be made in English or French and must be prepared for blind review.

Keynotes: Shannon Dea (Waterloo) and Jon Miller (Queen's).

Submission deadline: **April 15th, 2017.**

Successful applicants notified by: **May 1st, 2017.**

To apply, send an email submission to: submissions@spinozism.org.

Please attach abstracts in PDF or Word format **with all personal information removed.**

Provide your name, affiliation, and the paper title separately, in the body of the email.

La Société canadienne d'études sur Spinoza (<http://ssc.spinozism.org?lang=fr>) est heureuse d'annoncer un appel de propositions de communication pour sa *Deuxième conférence annuelle*.

La conférence se tiendra en tant que session conjointe du *Congrès* de l'*Association canadienne de philosophie*, à l'Université Ryerson (du 28 mai au 31 mai 2017).

Nous invitons les professeurs canadiens et internationaux, les étudiants et les chercheurs universitaires et indépendants à soumettre des propositions, en anglais ou en français, d'une **longueur maximale de 400 mots**, préparées pour examen aveugle.

Conférenciers invités : Shannon Dea (Waterloo) et Jon Miller (Queen's).

Date limite de soumission : **le 15 avril 2017.**

Les candidats retenus seront avisés au plus tard le **1er mai 2017.**

Pour postuler, envoyez une proposition par courriel à : submissions@spinozism.org.

Veillez joindre votre proposition en format PDF ou Word, **avec tous les renseignements personnels supprimés.** Veillez indiquer votre nom, votre affiliation et le titre de votre communication dans votre courriel.